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                                                                        Z A P I S N I K 

32. sjednice Zajedničkog povjerenstva za obranu i sigurnost BiH 
Parlamentarne skupštine BiH, 

održane 2. 2. 2009. godine, u vremenu od 11 do 12.10 sati  
 
Sjednici su nazočili svi članovi Zajedničkog povjerenstva: Branko Zrno, Šefik Džaferović, 
Slobodan Šaraba, Drago Kalabić, Vinko Zorić, Jozo Križanović, Mirko Okolić, Ivo Miro Jović, 
Hazim Rančić, Dušanka Majkić, Sulejman Tihić i Adem Huskić. 
 
Sjednici su nazočili gosti, predstavnici medija, te predstavnici Tajništva Parlamentarne skupštine 
BiH: 

- Marina Pendeš, Ministarstvo obrane BiH, 
- Midhat Izetbegović i Damir Karahodžić, Ministarstvo vanjske trgovine i ekonomskih 

odnosa BiH, 
- Ermin Pešto, Stanić Radenko, Samir Agić i Ljubomir Kuravica, Ministarstvo sigurnosti 

BiH, 
- Božica Bojović, Ured predsjedatelja Vijeća ministara BiH, 
- Maja Ribar i Senad Zlatar, OHR, 
- Maja Šetić, EUPM, 
- Jasna Dragičević, Misija OESS-a u BiH, 
- Lejla Hadžihasanović, Stožer NATO-a, 
- Christian Haupt, Civilno društvo, 
- Zoran Brkić, Sektor za odnose s javnošću PSBiH, 
- Dragica Hinić, tajnica Zajedničkog povjerenstva za obranu i sigurnost BiH, Željko 

Grubešić, stručni savjetnik, i Jovica Katić, stručni suradnik u Zajedničkom povjerenstvu 
za obranu i sigurnost BiH. 

 
Sjednicom je predsjedao Branko Zrno, predsjedatelj Zajedničkog povjerenstva za obranu i 
sigurnost BiH. Članove Zajedničkog povjerenstva upoznao je s dnevnim redom predloženim za ovu 
sjednicu, kao i s prijedlogom dopune dnevnog reda, koji sadrži: 

- Izvješće o radu Ministarstva obrane BiH za 2008. godinu, 
- Zahtjev za dostavu mišljenja o eventualnim izmjenama i dopunama poslovnika domova 

PSBiH u vezi sa nadležnošću Zajedničkog povjerenstva, 
- Poziv UNDP-a za sudjelovanje na inauguralnoj ceremoniji za uništenje streljiva u 

Vitezu, 4. 2. 2009., 
- Informacija o održanom sastanku s g. Rohanom Maxwellom, v.d. političkog savjetnika 

u Stožeru NATO-a u Sarajevu, 27. 1. 2009. 
 

Dušanka Majkić rekla je kako nije dobila materijal za dopunu dnevnog reda, te je predložila da iz 
prijedloga za dopunu dnevnoga reda ove sjednice bude skinuto Izvješće o radu Ministarstva obrane 
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BiH za 2008. godinu zbog opsežnosti materijala, dok se ostale tri točke mogu razmatrati na ovoj 
sjednici. 
Adem Huskić kazao je da je on dobio ove materijale, ali se suglasio s prijedlogom Dušanke 
Majkić. Potom je istaknuo da je nakon održavanja prošle sjednice Zajedničkog povjerenstva uhićen 
Vjekoslav Vuković, pomoćnik ministra sigurnosti BiH za organizirani kriminal i terorizam, te 
sugerirao članovima Zajedničkog povjerenstva da o tome, pod tekućim pitanjima, od Ministarstva 
sigurnosti BiH zatraže detaljnu informaciju. 
Branko Zrno zaključio je raspravu i na glasovanje stavio dopunjen dnevni red, bez točke -  
Izvješće o radu Ministarstva obrane BiH za 2008. godinu. 
Članovi Zajedničkog povjerenstva jednoglasno su usvojili sljedeći  
 
                    DNEVNI RED 
 

1. Verificiranje Yapisnika 31. sjednice Zajedničkog povjerenstva; 
2. Razmatranje Prijedloga zakona o graničnoj kontroli – prva faza u povjerenstvu (predlagatelj: 

Vijeće ministara BiH);  
3. Razmatranje Prijedloga zakona o izmjenama i dopunama Zakona o policijskim službenicima 

BiH – prva faza u povjerenstvu (predlagatelj: Vijeće ministara BiH); 
4. Razmatranje Prijedloga zakona o oružju – prva faza u povjerenstvu (predlagatelj: Vijeće 

ministara BiH);  
5. Razmatranje Prijedloga zakona o izmjenama i dopunama Zakona o proizvodnji naoružanja i 

vojne opreme - druga faza u povjerenstvu (predlagatelj: Vijeće ministara BiH); 
6. Razmatranje Odluke o sudjelovanju pripadnika Oružanih snaga BiH u misiji „Snage 

međunarodne  sigurnosne pomoći (ISAF)“ u Islamskoj Republici Afganistan (predlagatelj: 
Predsjedništvo BiH); 

7. Razmatranje Odluke o postavljenju profesionalnih vojnih osoba na formacijska mjesta u 
Oružanim snagama BiH (predlagatelj: Predsjedništvo BiH); 

8. Razmatranje Informacije o realiziranju zaključaka Zajedničkog povjerenstva za obranu i 
sigurnost BiH s članovima Odbora za sigurnost i obranu Skupštine Crne Gore (sačinitelj: 
Ministarstvo sigurnosti BiH); 

9. Zahtjev za dostavu mišljenja o eventualnim izmjenama i dopunama poslovnika domova 
PSBiH u vezi s nadležnošću Zajedničkog povjerenstva; 

10. Tekuća pitanja: 
a) Poziv za sudjelovanje članova Zajedničkog povjerenstva na Konferenciji Jadranske 

povelje u Tirani, 23. i 24. 2. 2009.; 
b) Poziv OESS-a za sudjelovanje predstavnika Zajedničkog povjerenstva na seminaru iz 

područja sigurnosne politike, 10. i 11. 2. 2009.; 
c) Poziv UNDP-a za sudjelovanje na inauguralnoj ceremoniji za uništenje streljiva u 

Vitezu, 4. 2. 2009.; 
d) Informacija o održanom sastanku s g. Rohanom Maxwellom, v.d. političkog savjetnika 

u Stožeru NATO-a u Sarajevu, 27. 1. 2009.; 
e) Zahtjev za dostavu Informacije o uhićenju Vjekoslava Vukovića, pomoćnika ministra 

sigurnosti BiH za organizirani  kriminal i borbu protiv terorizma 
 
 
Ad-1. Verificiranje Zapisnika 31. sjednice Zajedničkog povjerenstva 
 
Povjerenstvo je bez rasprave, jednoglasno, s 11 glasova „za“, usvojilo zapisnik 31. sjednice 
Zajedničkog povjerenstva. 
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Ad-2. Razmatranje Prijedloga zakona o graničnoj kontroli – prva faza u povjerenstvu 
             (predlagatelj: Vijeće ministara BiH) 
 
Branko Zrno podsjetio je da Zajedničko povjerenstvo već šesti puta razmatra ovaj Prijedlog 
zakona, a do sada već moglo imati novi prijedlog zakona da je Zastupnički dom usvojio prvo 
mišljenje koje mu je Zajedničko povjerenstvo dostavilo. Potom je otvorio raspravu. 
Adem Huskić upitao je predlagatelja Zakona je li njegovo usvajanje povezano s olakšanim viznim 
režimom za građane BiH. 
Ermin Pešto, predstavnik Ministarstva sigurnosti BiH, odgovorio je kako se područje regulirano 
Zakonom može dovesti u vezu s mapom puta za liberalizaciju viznog režima, uzimajući u obzir da 
je BiH u obvezi uskladiti zakonske regulative sa standardima EU, a jedna od tih obveza je i 
usklađivanje  Prijedloga zakona o graničnoj kontroli s ovim standardima. 
Adem Huskić zamolio je članove Povjerenstva da se na poseban način odnose prema zakonima 
koji su u vezi s približavanjem BiH Europskoj uniji, a koji su na dnevnim redovima svih 
povjerenstava PSBiH, i da olako ne obaraju takve zakonske prijedloge. U tom smislu je predložio 
usvajanje Zakona u prvom čitanju, a kasnije se njegov tekst može korigirati, u amandmanskoj fazi. 
Također je naglasio kako bi bilo dobro da ovakvi zakoni, prilikom razmatranja u nadležnim 
povjerenstvima i na sjednicama domova, imaju nešto veću logističku podršku, tj. da sjednicama na 
kojima se razmatraju nazoči stručno osoblje iz institucije predlagatelja, kao i predstavnici Direkcije 
za europske integracije BiH. 
Branko Zrno istaknuo je da će prijedlogom novog teksta poslovnika o radu obaju domova PSBiH, 
uz ostalo, biti regulirano i ovo o čemu je govorio g. Huskić. Potom je zamolio članove Povjerenstva 
da se izjasne o načelima Prijedloga zakona o graničnoj kontroli. 
 
Odlučivanje u prvoj fazi u povjerenstvu 
Sa šest glasova „za“, četiri glasa „protiv“ i jednim „suzdržanim“ glasom, uz dovoljnu jednostavnu 
većinu, ali bez suglasnosti predstavnika iz srpskoga naroda, konstatirano je da Zajedničko 
povjerenstvo nije podržalo Prijedlog zakona o graničnoj kontroli BiH u prvom čitanju, uz isto 
obrazloženje kao i prilikom ranijih razmatranja. 
 
Ad-3. Razmatranje Prijedloga zakona o izmjenama i dopunama Zakona o policijskim 
             službenicima BiH – prva faza u povjerenstvu (predlagatelj: Vijeće ministara BiH) 
 
Branko Zrno u uvodnim je napomenama istaknuo kako se ovim prijedlogom izmjena i dopuna 
usuglašava tekst  postojećeg Zakona s usvojenim zakonima vezanim uz policijsku reformu.  
Dušanka Majkić istaknula je potrebnim prihvatiti ovaj Prijedlog zakona, jer se na taj način 
usklađuje s odredbama Zakona o Direkciji za koordinaciju policijskih tijela i agencijama za potporu 
policijskoj strukturi. 
Branko Zrno zaključio je raspravu i pozvao članove Povjerenstva da se izjasne o načelima 
Prijedloga zakona o izmjenama i dopunama Zakona o policijskim službenicima BiH 
 
Odlučivanje u prvoj fazi u povjerenstvu 
Zajedničko povjerenstvo za obranu i sigurnost BiH je, s 10 glasova „za“, jednim glasom „protiv“ i 
bez „suzdržanih“ glasova, usvojilo Prijedlog zakona o izmjenama i dopunama Zakona o policijskim 
službenicima BiH i takvo mišljenje uputilo u daljnju parlamentarnu proceduru. 
 
 
Ad-4. Razmatranje Prijedloga zakona o oružju – prva faza u povjerenstvu  
             (predlagatelj: Vijeće ministara BiH) 
 
Branko Zrno istaknuo je da Povjerenstvo drugi puta razmatra načela Prijedloga zakona o oružju, te 
otvorio raspravu o ovome Zakonu. 
Kako nije bilo prijavljenih za raspravu, zaključio je raspravu i pozvao članove Povjerenstva da se 
izjasne o načelima Prijedloga zakona o oružju. 
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Odlučivanje u prvoj fazi u povjerenstvu 
S osam glasova „za“, tri glasa „protiv“ i bez „suzdržanih“ glasova, uz dovoljnu jednostavnu većinu, 
ali bez suglasnosti predstavnika iz srpskoga naroda, konstatirano je da Zajedničko povjerenstvo nije 
podržala Prijedlog zakona o oružju u prvom čitanju, uz isto obrazloženje kao i prilikom ranijeg 
razmatranja.  
 
Ad-5. Razmatranje Prijedloga zakona o izmjenama i dopunama Zakona o proizvodnji 
            naoružanja i vojne opreme - druga faza u povjerenstvu (predlagatelj: Vijeće ministara 
            BiH) 
 
Branko Zrno u uvodnim je napomenama istaknuo da se Zakon nalazi u amandmanskoj fazi, te da 
je amandmane na Prijedlog zakona podnijela članica Povjerenstva Dušanka Majkić. Za ove je 
amandmane do sada u nekoliko navrata traženo mišljenje od Vijeća ministara BiH, a predstavnici te 
institucije nisu odgovorili na zahtjeve Zajedničkog povjerenstva. Stoga je na prošloj sjednici ova 
točka ponovno skinuta s dnevnog reda. Potom je predložio dvije mogućnosti, i to da Povjerenstvo 
na ovoj sjednici glasuje o amandmanima bez dostavljenog mišljenja Vijeća ministara, a potom i o 
samom zakonskom prijedlogu, ili pak da od Kolegija zatraži ponovno produljenje roka za dostavu 
izvješća o ovome Zakonu, a da se Vijeću ministara pošalje ponovna urgencija za dostavu 
navedenog mišljenja.  
Damir Karahodžić, predstavnik Ministarstva vanjske trgovine i ekonomskih odnosa BiH, upoznao 
je članove Zajedničkog povjerenstva da zahtjev  Ministarstva za dostavu mišljenja o Zakonu još nije 
razmatran na sjednici Vijeća ministara.  
Dušanka Majkić zaključila je, budući da je riječ o njezinim amandmanima, da je logično sačekati 
konačno stajalište Vijeća ministara o njima. 
Branko Zrno je zaključujući raspravu predložio da Zajedničko povjerenstvo zatraži od Kolegija 
ponovno produljenje roka za dostavu izvješća o ovome Zakonu, a Vijeću ministara pošalje ponovnu 
urgenciju za dostavu mišljenja o amandmanima na Prijedlog zakona. 
 
Potom su članovi Zajedničkog povjerenstva jednoglasno, s 11 glasova „za“, prihvatili prijedlog 
Branka Zrne. 
 
 
Ad-6. Razmatranje Odluke o sudjelovanju pripadnika Oružanih snaga BiH u misiji „Snage 
            međunarodne  sigurnosne pomoći (ISAF)“ u Islamskoj  Republici Afganistan 
           (predlagatelj: Predsjedništvo BiH) 
 
Branko Zrno konstatirao je da sjednici nije nazočan predstavnik Predsjedništva BiH, koje je 
ovlašteni predlagatelj ove točke dnevnog reda. Zatim je otvorio raspravu o ovoj točki. 
Slobodan Šaraba naveo je kako je netko iz Predsjedništva BiH morao biti nazočan današnjoj 
sjednici, jer rasprava o ovoj točki dnevnoga reda ne bi smjela završiti samo među članovima 
Zajedničkog povjerenstva. Naglasio je da u Odluci nedostaje detaljniji opis sigurnosnog aspekta 
mjesta na koje se upućuju naši časnici, te je zatražio detaljniju informaciju o tome.  
Branko Zrno rekao je kako će se u zapisniku konstatirati navedena primjedba, a od ovlaštenog 
predlagatelja zatražiti da članovima Povjerenstva, kao i ostalim zastupnicima i izaslanicima na 
sjednicama domova PSBiH, prezentira detaljniju informaciju o sigurnosnom aspektu mjesta gdje se 
upućuju pripadnici OSBiH u okviru misije ISAF u Islamskoj Republici Afganistan. 
Dušanka Majkić kazala je da Parlamentarna skupština BiH verificira Odluku Predsjedništva BiH o 
sudjelovanju pripadnika OSBiH u misiji u Afganistanu. Od naših 10 časnika, njih osam će biti 
angažirano u sastavu kontigenta oružanih snaga SR Njemačke, u zoni Regionalnog zapovjedništva 
„Sjever“, a dva časnika će biti angažirana u sastavu kontigenta oružanih snaga Kraljevine Danske u 
zoni Regionalnog zapovjedništva „Jug“. Jasno je da kada zastupnici i izaslanici PSBiH glasuju za 
slanje pripadnika OSBiH u ovakve misije, preuzimaju odgovornost za njihove živote. Stoga, pri 
donošenju ovakve odluke, članovi Zajedničkog povjerenstva moraju preuzeti i političku 
odgovornost za njeno donošenje i trebaju znati kakva je stvarna sigurnosna situacija na ovim 
lokacijama. Neprimjerena je odsutnost predstavnika predlagatelja s ove sjednice, jer je pod ovom 
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točkom dnevnoga reda potrebno informirati članove Zajedničkog povjerenstva o tome što očekuje 
sudionike misije u Afganistanu. Ipak, veći broj naših časnika upućuje se u sastav njemačkog 
kontigenta na sjever, gdje je situacija mirnija. Iako su građani Njemačke sumnjičavi prema vojnim 
angažmanima u Afganistanu, većina zastupnika u Bundestagu podržala je slanje njemačkog 
kontigenta u misiju ISAF u Afganistan. Zato je dobro da i BiH pošalje svoje časnike na tu lokaciju, 
jer će raditi pod istim uvjetima kao i njemački časnici u stožeru njemačkog kontigenta.  
Pretpostavka je i da će i sve naše snage koje eventualno budemo slali u ovu misiju također ići u 
zonu pod njemačkim zapovjedništvom. Na kraju je istaknula da BiH treba gledati i vlastiti interes, 
jer će časnici koji sudjeluju u ovoj misiji steći potrebna iskustva, koja su bitna na našem putu prema 
NATO-u. Budući da u BiH vlada veliko zanimanje za ovu misiju i da su naši časnici u ovu misiju 
upućeni na dobrovoljnoj osnovi, smatra potrebnim podržati ovu Odluku. 
Jozo Križanović istaknuo je da problem analize sigurnosnog aspekta zaslužuje više pojašnjenja, jer 
je u medijima pročitao da Njemačka ima ozbiljne posljedice zbog sudjelovanja svojih postrojbi u 
Afganistanu. Ipak, Povjerenstvo treba imati jedan principijelan odnos prema ovom dokumentu. 
Također je suglasan s primjedbama prethodnika da nije u redu što predlagatelj Odluke ne nazoči 
ovoj sjednici. Stoga je predložio da s dnevnog reda bude skinuta rasprava o ovoj točki. 
Branko Zrno napomenuo je da to sada nije moguće, jer je Povjerenstvo već otvorilo raspravu. 
Sulejman Tihić također je kazao kako bi bilo dobro da je netko iz Predsjedništva BiH došao na ovu 
sjednicu, ali od članova Predsjedništva BiH ne treba ni očekivati da nazoče raspravi o ovoj točki 
zbog niza obveza koje imaju. Opravdani razlozi za potvrđivajne ove Odluke ogledaju se prije svega 
u činjenici da će naši časnici, osim u financijskom, napredovati i u profesionalnom smislu 
sudjelujući u ovoj misiji. Pod točkom 3. Odluke (ocjene opravdanosti sudjelovanja pripadnika 
OSBiH u misiji ISAF) rečeno je kako nema mjerodavnih informacija koje se odnose na sigurnosno 
stanje u tim misijama. Ovdje je riječ o časnicima, a to je profesija koja podrazumijeva određenu 
dozu rizika. Sve snage koje sudjeluju u ISAF-u, pa tako i naša, imati će istu zaštitu, a Zajedničko 
povjerenstvo svakako treba izraziti zabrinutost što u ovoj Odluci nije naveden sigurnosni aspekt. 
Ivo Miro Jović rekao je kako je on jedan od onih koji bi ad hoc podržali prijedlog za upućivanje 
naših vojnika, jer je to simbolično. Samo prije nekoliko godina u našoj je zemlji boravio veliki broj 
stranih vojnika u misiji očuvanja mira, a jedan broj njih ovdje je ostavio i svoje živote, na čemu im 
trebamo biti trajno zahvalni. Danas je i BiH u mogućnosti poslati svoje vojnike u zemlju u kojoj se 
treba uspostaviti mir. BiH je napravila velike iskorake k NATO-u i on je ocijenio da će sav trud biti 
uzaludan ako ova Odluka Predsjedništva BiH ne bude podržana. 
Marina Pendeš, zamjenica ministra obrane BiH, istaknula je da je Ministarstvo obrane BiH, 
prilikom prikupljanja informacija i upućivanja Odluke k Predsjedništvu BiH, analiziralo i 
sigurnosnio aspekt OSBiH u misiji ISAF. Sada se upućuje 10 časnika, što ne znači da do kraja 
godine u ovu misiju neće biti upućen određeni broj novih vojnika. Svih 10 časnika su osobe  koje su 
već prošle određene obuke i seminare i visoko su ocjenjeni od NATO-a. Oni bi sutra trebali sačiniti 
mjerodavnu informaciju o sigurnosnoj procjeni, jer u ovome trenutku Ministarstvo ne raspolaže 
potpuno točnom informacijom o sigurnosnoj situaciji u Afganistanu, a temeljem izvještaja iz medija 
procjenjuje da je sjever zemlje manje rizičan od juga. 
Branko Zrno zaključio je raspravu i pozvao članove Zajedničkog povjerenstva da se odrede prema 
ovoj Odluci. 
 
Odlučivanje 
Članovi Zajedničkog povjerenstva su, sa sedam glasova „za“, jednim glasom „protiv“ i tri 
„suzdržana“ glasa, prihvatili Odluku o sudjelovanju pripadnika Oružanih snaga BiH u misiji „Snage 
međunarodne  sigurnosne pomoći (ISAF)“ u Islamskoj  Republici Afganistan i uputili je u daljnju 
parlamentarnu proceduru domovima PSBiH s prijedlogom za potvrđivanje. 
Zajedničko povjerenstvo je, također jednoglasno, usvojilo zaključak kojim se izražava krajnje 
nezadovoljstvo zbog nenazočenja predstavnika predlagatelja Odluke sjednici Povjerenstva, kao 
iznimno važnog akta za BiH u procesu pristupanja u punopravno članstvo NATO-a. Nazočenje 
predstavnika predlagatelja sjednici Povjerenstva potrebno je i zbog davanja odgovarajućeg 
obrazloženja o sastavnim dijelovima Odluke, posebice obrazloženja o sigurnosnom aspektu 
upućivanja pripadnika OSBiH u navedenu misiju. Stoga se od predlagatelja Odluke očekuje da na 
sjednicama domova PSBiH prezentira detaljnije informacije o sigurnosnom aspektu. 
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Ad-7. Razmatranje Odluke o postavljenju profesionalnih vojnih osoba na formacijska  
            mjesta u Oružanim snagama BiH (predlagatelj: Predsjedništvo BiH) 
 
Branko Zrno istaknuo je da ni za ovu točku, kao i za prethodnu, nije nazočan predstavnik  
predlagatelja. No kako Povjerenstvo treba potvrditi ono što već dulje vrijeme funkcionira, zamolio 
je članove da podrže Odluku. 
 
Odlučivanje 
Članovi Zajedničkog povjerenstva jednoglasno su, s 12 glasova „za“, prihvatili Odluku o 
postavljenju profesionalnih vojnih osoba na formacijska mjesta u Oružanim snagama BiH i uputili 
je u daljnju parlamentarnu proceduru s prijedlogom domovima PSBiH da je potvrde. 
 
Ad. 8. Razmatranje Informacije o realiziranju zaključaka Zajedničkog povjerenstva za  
            obranu i sigurnost BiH s članovima Odbora za sigurnost i obranu Skupštine Crne  
             Gore (sačinitelj: Ministarstvo sigurnosti BiH) 
 
Ermin Pešto, predstavnik Ministarstva sigurnosti BiH, istaknuo je da je u Informaciji obrađen 
jedan od zaključaka proistekao sa sastanka predstavnika Zajedničkog povjerenstva za obranu i 
sigurnost  BiH i Odbora za sigurnost Skupštine Crne Gore na Graničnom prijelazu Zubci-Sitnica, 
dok zaključci br. 1, 2 i 5 nisu sadržani u Informaciji. Predložio je da Ministarstvo sigurnosti BiH 
dostavi još jednu pisanu, proširenu informaciju, koja će sadržavati i informaciju o realizaciji i ovih 
zaključaka. 
 
Članovi Povjerenstva jednoglasno su usvojili zaključak da Ministarstvo sigurnosti BiH dostavi 
dopunu Informacije, s obrazloženjima zaključaka pod br. 1, 2 i 5, a koji su samo spomenuti u 
Informaciji. 
 
Ad-9. Zahtjev za dostavu mišljenja o eventualnim izmjenama i dopunama poslovnika 
            domova PSBiH u vezi s nadležnošću Zajedničkog povjerenstva 
 
Branko Zrno upoznao je članove Povjerenstva da se Ad hoc povjerenstvo za pripremu izmjena i 
dopuna, te pročišćenog teksta poslovnika Doma naroda obratilo Zajedničkom povjerenstvu 
zahtjevom da u što kraćem roku dostavi svoje mišljenje o utvrđenim nadležnostima Zajedničkog 
povjerenstva i predloži eventualne izmjene ili dopune. Predložio je da se Zajedničko povjerenstvo 
izjasni o ovome zahtjevu, te da svoje mišljenje dostavi i mjerodavnom Ad hoc povjerenstvu 
Zastupničkog doma, jer rade istovjetan posao. 
Nakon kraće rasprave članovi Zajedničkog povjerenstva bili su suglasni ad hoc povjerenstvima za 
pripremu izmjena i dopuna, te pročišćenog teksta poslovnika obaju domova PSBiH uputiti sljedeće 
prijedloge izmjena i dopuna poslovnika domova PSBiH: 

1. U članku 45. Poslovnika Zastupničkog doma, točku c), kojom se uređuju odnosi 
Povjerenstva  s Interpolom, potrebno je brisati i ugraditi je u članak 54. Poslovnika, odnosno 
u članak 48. Poslovnika Doma naroda, kojima je regulirana nadležnost Zajedničkog 
povjerenstva za obranu i sigurnost. Naime, Zajedničko povjerenstvo za obranu i sigurnost 
BiH nadležno je za nadzor nad radom NCB Interpola. 

2. U članku 54. Poslovnika Zastupničkog doma, odnosno u članku 48. Poslovnika Doma 
naroda: 

a. u točki d) iza riječi „obranu“ treba dodati i riječi „proračuna za institucije iz područja 
sigurnosti“. Naime, Zajedničko povjerenstvo nadležno je za područje obrane, ali i za 
područje rada sigurnosnih agencija; 

b. točku h) potrebno je brisati, jer je navedena djelatnost u pretežnoj nadležnosti 
povjerenstava za vanjske poslove obaju domova PSBiH. 

3. U članku 107. Poslovnika Zastupničkog doma, odnosno u članku 101. Poslovnika Doma 
naroda, dodati novi stavak (4) kojim bi se na istovajetan način reguliralo ograničenje 
izjašnjenja po dostavljenom mišljenju o prijedlogu zakona, kako je to učinjeno s 
izjašnjenjem u drugom čitanju. Novi stavak (4) bi sukladno tomu glasio: „Proces iz stavka 
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(3) ovoga članka može se ponavljati najviše dva puta, nakon čega se zakonodavni postupak 
obustavlja u slučaju ne prihvaćanja mišljenja.“    

 
 
Ad-10. Tekuća pitanja: 
 

a) Poziv za sudjelovanje članova Zajedničkog povjerenstva na Konferenciji Jadranske 
povelje u Tirani, 23. i 24. 2. 2009. 

 
Zajedničko povjerenstvo odlučilo je predložiti kolegijima domova PSBiH da na Konferenciju 
Jadranske povelje u Tirani, 23. i 24. 2. 2009. godine, upute sljedeće članove: Branka Zrnu, Šefika 
Džaferovića, Slobodana Šarabu, Adema Huskića i Vinka Zorića. Navedeni članovi koristili bi 
usluge vozača i vozila PSBiH. 
 

b) Poziv OESS-a za sudjelovanje predstavnika Zajedničkog povjerenstva na seminaru iz 
područja sigurnosne politike, 10. i 11.  2. 2009. 

 
Zajedničko povjerenstvo odlučilo je predložiti kolegijima domova PSBiH da na seminaru iz 
područja sigurnosne politike, koji će biti održan u Sarajevu 10. i 11. 2. 2009, sudjeluju Dušanka 
Majkić i Ivo Miro Jović. 
 

c) Poziv UNDP-a za sudjelovanje na inauguralnoj ceremoniji za uništenje streljiva u 
Vitezu, 4. 2. 2009. 

        
Kako se 4. 2. 2009. održava sjednica Zastupničkog doma Parlamentarne skupštine BiH, ovoj 
svečanosti mogu nazočiti samo članovi Povjerenstva iz Doma naroda i zaposlenici Tajništva. Stoga 
je Zajedničko povjerenstvo odlučilo predložiti kolegijima domova PSBiH da inauguralnoj 
ceremoniji za uništenje streljiva u Vitezu 4. 2. 2009. nazoče: Branko Zrno, Ivo Miro Jović, Željko 
Grubešić i Jovica Katić. 
 

d) Informacija o održanom sastanku s g. Rohanom Maxwellom, v.d. političkog savjetnika 
u Stožeru NATO-a u Sarajevu, 27. 1. 2009. 
 

Zajedničko povjerenstvo primilo je k znanju Informaciju o održanom sastanku s g. Rohanom 
Maxwellom, v.d. političkog savjetnika u Stožeru NATO-a u Sarajevu, održanom 27. 1. 2009. 
 

e) Zahtjev za dostavu Informacije o uhićenju Vjekoslava Vukovića, pomoćnika ministra 
sigurnosti BiH za organizirani  kriminal i borbu protiv terorizma 

 
Na prijedlog Adema Huskića, članovi Zajedničkog povjerenstva odlučili su od Ministarstva 
sigurnosti BiH zatražiti da u što kraćem roku dostavi Informaciju o uhićenju Vjekoslava Vukovića, 
pomoćnika ministra sigurnosti BiH za organizirani  kriminal i borbu protiv terorizma. 
 
 
Na kraju sjednice Branko Zrno je podsjetio članove Zajedničkog povjerenstva na satanak koji će 
biti održan 5. 2. 2009. s predstavnicima vojno-diplomatskog zbora u BiH, a nakon toga i o 
planiranom posjetu sjedištu SIPA-e. 
 
 
 
         Zapisnik sačinila                                                                            Predsjedatelj 
           Dragica Hinić                                                                      Zajedničkog povjerenstva 
                                                                                                                 Branko Zrno 
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